
Van: Swetta Mul  

Verzonden: zondag 18 februari 2018 9:52 

Aan: Griffiebureau 

Onderwerp: Ontwerp kruispunt Jan gijzenkade - waarom?  

 

Bijgaand wil ik graag nogmaals ons ongenoegen uiten over het voornemen om het kruispunt te 
wijzigen. Totale verspilling van geld en inmiddels ook van ieders tijd.  

1. De gemeente wil nog steeds niet aannemen dat het kruispunt al lang voor de toekomst is ingericht 
en perfect funtioneert. 

2. Het verkeer is zelfs nu door de nwe inrichting veel rustiger geworden. We hebben sterk de indruk 
sar in verband met de ingetekende fietsstroken het vrachtverkeer deze route mijdt.  

3. De tweede rijbaan voor percelen 153 tm 177 is nog steeds overbodig , totdat er tellingen zijn 
uitgevoerd die bewijzen dat er sinds 2010 een enorme toename van verkeer heeft plaatsgevonden 
na het realiseren vd schoterburg.  

 

Wij stellen voor dit voor dit eerst aan te zien en onnodige kosten voor de gemeente te voorkomen bij 
een haastig besluit.  

 

Ons verzoek: houd het zoals het nu is!!!!  

 

Fam Wickel 

Jan gijzenkade  

 

 


